

Title (en)

Chain stitch with its use and its application.

Title (de)

Kettenstich mit seinem Gebrauch und seiner Anwendung.

Title (fr)

Point de chaînette avec son utilisation et son application.

Publication

EP 0659921 A1 19950628 (FR)

Application

EP 94402805 A 19941206

Priority

FR 9315372 A 19931221

Abstract (en)

Chain stitch, the repeated use of which makes it possible to construct a series of identical loops, the foot (150) of the lobe (160, 161, 162) of each of which prevents the unravelling of the preceding loop and of which it is sufficient to pull on the free part (17) of the thread of the last knitted stitch to cause the unravelling of the latter and also gradually of all the other stitches, characterised in that it comprises a second thread (18) arranged according to a scallop, each turn (180, 181, 182) of which grips the foot (150) of each lobe (160, 161, 162) of a corresponding chain loop. The use of the two-thread chain stitch (20) is particularly suitable for the packaging of elongate products (50) arranged parallel to one another, for example hanger hooks, on which are suspended garments thus grouped together in armfuls. <IMAGE>

Abstract (fr)

Point de chaînette dont l'usage répété permet la constitution d'une suite de boucles identiques dont le pied (150) du lobe (160, 161, 162) de chacune empêche le démaillage de la précédente et dont il suffit de tirer sur la partie libre (17) du fil de la dernière maille tricotée pour provoquer le démaillage de cette dernière et aussi, de proche en proche, de toutes les autres mailles, caractérisé en ce qu'il comporte un deuxième fil (18) disposé selon un feston dont chaque volute (180, 181, 182) enserre le pied (150) de chaque lobe (160, 161, 162) de boucle de chaînette correspondante. L'utilisation du point de chaînette à deux fils (20) convient particulièrement au conditionnement de produits longilignes (50) disposés parallèlement les uns aux autres, par exemple les crochets de cintre auxquels sont suspendus des vêtements ainsi regroupés par brassées. <IMAGE>

IPC 1-7

D04B 21/20; B65B 17/02

IPC 8 full level

B65B 17/02 (2006.01); **D04B 21/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 17/02 (2013.01); **D04B 21/20** (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] FR 2675769 A1 19921030 - C A FRANCE [FR]
- [A] FR 2432060 A1 19800222 - GONON JEAN
- [A] US 2020197 A 19351105 - FRANZ MEIWALD
- [A] GB 1432973 A 19760422

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0659921 A1 19950628; EP 0659921 B1 19970326; AT E150809 T1 19970415; DE 69402295 D1 19970430; DE 69402295 T2 19971030; DK 0659921 T3 19971013; ES 2102169 T3 19970716; FR 2714083 A1 19950623; FR 2714083 B1 19960126; GR 3023829 T3 19970930

DOCDB simple family (application)

EP 94402805 A 19941206; AT 94402805 T 19941206; DE 69402295 T 19941206; DK 94402805 T 19941206; ES 94402805 T 19941206; FR 9315372 A 19931221; GR 970401467 T 19970619